
S ÖSTERMALMS STADSDELSFÖRVALTNING 
ÄLDREOMSORGEN  

 

SID 1 (3) 

 

 

Box 24 156, 104 51 Stockholm. Telefon 08 508 10 000. Fax 08 662 61 57. Org. nr 212 000 0142 

registrator@ostermalm.stockholm.se 

Besöksadress Karlavägen 104 www.stockholm.se 

 

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde  

2008-02-04 

 

 
Justeras 2008-02-07 

 

 

 
………………………………………………… ………………………………………………. 

Jutta Askergren  Arne Clevestam                                                              

 
Närvarande ledamöter: SPF Jutta Askergren  

                                            SPF Claes Hagwall  

  SPF Viveca Sarman                                                                        

  SPF Margareta Thörnblom 

  PRO Ulla Bowallius 

 
Närvarande ersättare: PRO Ingrid Stockman  

                                                SPF                Arne Clevestam 

SPF Yvonne Wendt 

  SPF Ulla Löfberg                                          

                        SPF                 Kerstin Appel 

   
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell § 4  

    

 ____________________________________________________________________________  

 

 

 
§ 1. Val av protokolljusterare 

       Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Arne Clevestam justerar dagens    

       protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

         Pensionärsrådet beslutade att protokollet ska justeras den 7 februari kl. 9:15. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-01-14 

- Ledamöterna i Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd ska till nästa sammanträde 

redovisa lokalkostnaderna för sina föreningars månadsmöten. 

 

     -     Pensionärsrådets protokoll ska mailas före justering till ledamöter och ersättare i 

pensionärsrådet för synpunkter. 

 

 
§ 4.   Ärenden till stadsdelsnämnden 

-  Verksamhetsberättelse 2007 för Östermalms stadsdelsförvaltning 

Pensionärsrådet diskuterade verksamhetsberättelsen för 2007 och hade följande synpunkter: 

I verksamhetsberättelsen finns en rubrik ”ökad livskvalitet i vardagen”. 
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Pensionärsrådet kom här med synpunkten att Träffpunkten på Rio vård och omsorgsboende 

borde ha öppet för aktiviteter under helgerna. 

 

Pensionärsrådet ser med oro på den anpassning av budgeten 2008 som måste göras inom 

stadsdelsförvaltningens äldreomsorg med anledning av utfallet i 2007 års 

verksamhetsberättelse. Pensionärsrådet vill följa detta noga och delges statistik och 

avslag gällande vård och omsorgsboende, servicehus, korttidsplats och hemtjänst. 

 

Årets nettokostnadsbudget för äldreomsorgen är 657 miljoner, vilket är högre än budgeten 

för 2007. Äldreomsorgen har fått nya åtaganden som ska genomföras under året.     

 

- Skrivelse hushållsnära tjänster i konkurrens med hemtjänst 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd har inga synpunkter på denna skrivelse. 

 

- Riktlinjer för köhanteringssystem inom äldreomsorgens vård och omsorgsboenden 

Pensionärsrådet anser att ett det är angeläget att förtydliga hur en person med ett 

biståndsbehov av akutkaraktär ska erbjudas en plats inom ett vård och omsorgsboende.  

 

Pensionärsrådet upplever att det är för kort tid för den enskilde att ha tre dagar på sig för  

att bestämma sig om flytt till ett specificerat vård och omsorgsboende. 

 

När det gäller kösystemet önskar pensionärsrådet att man hade ett bra utvecklat datasystem 

som underlättar för den enskilde att få ta del av vilken plats man har i kön. 

 

 
§ 5.   Rapport från vård och omsorgsboende 

   -     Viveca Sarman informerade från Bo Bergmans dagverksamhet att hon hade träffat den nya 

          enhetschefen Nina Grönblad. Enheten kommer att vakanshålla en tjänst som arbetsterapeut 

          och vara försiktiga med tillsättning av vikarier vid kort frånvaro. Väntjänsten kommer att  

          byta lokal inom enheten. 

 

- Claes Hagwall informerade om att både anhöriga och boende var nöjda med verksamheten  

på Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende. 

         De anställda på Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende går på utbildningar i etik, 

         arbetsledning med mera. 

 
§ 6.    

- Orförande vidarebefodrade från handikapprådets styrelsemöte frågan”hur lång tid det tar 

mellan biståndsbeslutet och verkställighet”.  

      Pensionärsrådet fick ett positivt svar på frågan om stadsdelen uppfyller kravet att den      . 

enskilde som har ett biståndsbeslut om vård- och omsorgsboende erbjuds en plats på ett vård 

och omsorgsboende inom tre månader. Vid akut behov erbjuds den enskilde en korttidsplats 

En ledamot i rådet framförde önskemål om installation av en ledstråk på Linnégårdens vård 

och omsorgsboende för att synskadade ska kunna orientera sig i verksamheten 

 

En ny grupp har bildats som ska arbeta med frågor rörande aktivering av de äldre inom 

stadsdelen. Representanterna i gruppen från pensionärsrådet meddelade att man är mycket  

positiv till detta, men att man inte har möjlighet att ställa upp på helger och kvällar. 

Ett förslag är att ha aktiviteter på Rio/Träffpunkten två dagar i veckan. 



SID 3 (3) 

 

 

 

s 
 

Pensionärsrådet önskar få mer information om de projekt som pågår inom 

äldreomsorgen. 

 

 

Sekreterare 

Helén Engberg 

 

 

 

        Nästa pensionärsråd sammanträder 080303 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                  

 


